大 学 在 读 证 明
致相关部门：
兹证明XXX（出生于**年*月**日，学号XXX）与201X年被录取于西安邮电大学XXX学院XX专业学习，现是西安邮电大学XXX系X年级本科生，并已参加我校2xxx—2xxx学年《1+2+1中美人才培养计划》实验班。经考核，该生符合《1+2+1中美人才培养计划》项目要求。

西安邮电大学是被中华人民共和国教育部认可的全日制高等学校。

特此证明。 
西安邮电大学
XX年XX月XX日 
To whom it may concern：
It is to certify that Mr. / Miss XXX (who was born on ***, **, Student No. XXX) has been studying in the School of XXXX in Xi’an University of Posts and Telecommunications, China since 201X. He/She is the first/second/third year student in XXX Department. He / She already took part in the 1+2+1 Experimental Class Program in 2xxx – 2xxx semester. It is proved that he/she can meet the requirement of “Sino-American 1+2+1 Dual-Degree Program”. 

Xi’an University of Posts and Telecommunications is a full-time accredited school for higher education approved by the Education Ministry of the People's Republic of China.

We hereby certificated!
Xi’an University of Posts and Telecommunications
（date） 

